

VIEW



Please use your phone camera to scan and view our menu and join Fans of M.O. programme to enjoy exclusive member-only



BEVERAGES

יז (די
5) (L) 5 45 0 30 5 45
35 35 90
35 35 35 45
33 40 40 40 60
33

NING JING

Cherry Sencha | Orange | Lychee

"Ning Jing", meaning "Serenity" in Chinese, is a mocktail that embodies tranquility. It's a blend of sweet, citrus, and tangy flavors, designed to bring a moment of calm with every sip

SWEET GREEN

Homemade Pistachio Orgeat Syrup | Basil | Lime | Cucumber Rose Water

"Shirin Sabz" means "Sweet Green" Persian, reflecting the drink's refreshing and herbal qualities

GIARDINO TOSCANO

Homemade Rosemary Syrup | Pear | Lemon | Grapefruit

Experience the vibrant flavors of Italy in this refreshing mocktail sip on this elixir and let the rich aromas and vibrant colors transport you to the sunderenched piazzas of Italy

ADONIS

Fig Syrup | Cranberry | Grapes | Mint

Adonis is known as the Greek god of beauty and desire, due to his handsome appearance and his romantic relationship with Aphrodite the goddess of love. He was known to be the most handsome mortal on Earth, and his good looks rivaled those of the gods

نينغ جينغ

شاي سينشا الكرزي إبرتقال اليتشي

نينغ جينغ، وتعني "الهدوء" بالصينية، هو مشروب يعكس السكينة. إنه مزيج من النكهات الحلوة والحمضية والمنعشة، مصمم ليمنحك لحظة من الصفاء مع كل رشفة.

سويت جرين

شراب اللوز الأخضر من مطبخنا | ريحان | ليمون | خيار | ماء ورد

"ش*عرع*ن سبز"، وتعني "الأخضر الحلو" بالغارسية، تعكس الصفات المنعشة والعشبية لهذا المشروب.

جياردينو توسكانو

شراب إكليل الجبل من مطبخنا |كمثرى اليمون | جريب فروت

استمتع بنكهات إيطاليا الغنية في هذا الموكتيل المنعش. جرعة واحدة من هذا الإكسير ستنقلك إلى ساحات إيطاليا المشمسة وأجوائها المليئة بالحياة.

أدونيس

شراب التين | توت بري | عنب | نعناع

مستوحى من "أدونيس"، إله الجمال والرغبة في الأساطير اليونانية، المعروف بجماله الغائق وعلاقته العاطغية مع أفروديت، إلهة الحب. كان معروفًا بأنه أجمل بشري على وجه الأرض،

میاه معدنیة	(ഫ)
اکوا بانا ریان سان بیلیغرینو	(선) 25 45 30 20 45 25
عصائر مبردة	·
برتقال أناناس جريب فروت تفاح بطيخ جزر جوز الهند الطازج	35 35 90
مشروبات غازية	
کوکا کولا کوکا کولا لایت فانتا أورانچ سبرایت ماء تونیك فیغر تری بیرة الزنجبیل فیغر تری رید بُل	35 35 35 45
ögag	
إسبريسو ماكياتو أمريكانو دبل إسبريسو كابتشينو لاتيه موكا شوكولاته ساخنة قهوة تركية لاتيه ماتشا مثلج	33 40 40 40 40 60
شاي ساخن شاي إنجلش بريكغست آسام شاي إيرل جراي ملكي	33
ياسمين ماو جيان سبرينغ فاو زنجبيل عضوي	
رويبوس فانيليا إيرل جراي بابونچ عضوي شاي نعناع مغربي	
سي تعالع تبعربي ليمون فربينا واللافندر المهدئ	



شاهد



يرجى استخدام كاميرا هاتفك لمسح وعرض قائمتنا والانضمام إلى برنامچ Fans of M.O للاستمتاع بعروض حصرية مخصصة للأعضاء فقط.

